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RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  :  237-36  
Onderwerp  :  Natuurontwikkelingsprojecten agrarische gronden 
Portefeuillehouder :   
Datum   :  10 juli 2020  
 

 
 
Vragen van de fractie van VVD aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 10 juli 2020). 
 
Door onder meer de provincie Noord-Holland worden ook in onze regio natuurontwikkelingsprojecten 
uitgevoerd. Onderdeel daarvan is dat agrarische gronden, ook op het grondgebied van de gemeente 
Waterland, worden omgevormd tot ‘natuur’. Op dit moment wordt gewerkt aan een inrichtingsschets voor het 
gebied Peereboom/Opperwoud/De Nes. 
 
Vraag 1 

Is het de bedoeling dat uiteindelijk heel Waterland-Oost ‘natuur’ wordt en dat genoemde inrichtingsschets 

slechts een eerste fase is? 

 

Vraag 2 

Welke gevolgen heeft de beoogde omzetting in de inrichtingsschets van de agrarische gronden naar ‘natuur’ 

voor de omliggende agrarische bedrijven? 

 

Vraag 3 

Bent u bekend met het rapport ‘Weidevogels in het zuidelijk deel van Waterland. Analyse van veldresultaten 

uit 2012 in relatie tot het provinciale weidevogelbeleid’ van Landschap Noord-Holland? 

(zie: https://www.landschapnoordholland.nl/files/2018-07/Weidevogelmonitor%20Texel%202015.pdf). 

 

Vraag 4 

In hoeverre is/wordt dit rapport in dit kader gebruikt bij het vaststellen van het gemeentelijk en provinciaal 

beleid? 

 

Vraag 5 

De plannen hebben een zeer grote impact op het landschap van de gemeente Waterland alsook het gebruik 

ervan. Bent u met onze fractie van mening dat ook de gemeente Waterland hier zélf een stevige rol moet 

pakken? Hoe ziet u in het kader hiervan de rol van uw college? 
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